
Zápisnica 

z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Matejovce nad Hornádom konaného  

dňa 27.09.2023                                                                                                                                           

 

Prítomní: Mgr. Ivana Hrebenárová – starostka obce  

 Ing. Juraj Kaščák  

 Mgr. Jozef Smotrila 

                   Zuzana Farkašovská 

 Ing. František Stanislav – hlavný kontrolór obce  

 Dana Gulovičová – zapisovateľka 

                   Eva Rumančíková 

                   Klára Červeňová  

                   Terézia Kočišová 

 (viď prezenčná listina, ktorá je súčasťou zápisnice)  

Program: 

1. Otvorenie a určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

2. Zloženie sľubu poslankyne obecného zastupiteľstva 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  

4. Prerokovanie a schválenie Štatútu obce 

5.  Schválenie prílohy č. 4 k VZN 2/2017 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na 

dieťa a žiaka škôl a školských zariadení na území obce Matejovce nad Hornádom na 

rok 2023  

6. Schválenie zámeru prenájmu nehnuteľného majetku obce Matejovce nad Hornádom  

7. Prerokovanie žiadosti o mimoriadnu dotáciu pre OZ DHZ Matejovce nad Hornádom  

8. Správa o stave a úrovni vybavovania sťažností a petícií za rok 2022 

9. Delegovanie člena do rady školy 

10. Prerokovanie zmien a pozícii v zriadených komisiách 

11. Rôzne 

12. Záver 

 

K bodu č. 1: Otvorenie a určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka obce privítala všetkých prítomných poslancov a určila za zapisovateľku Danu 

Gulovičovú a za overovateľov Ing. Juraja Kaščáka a Mgr. Jozefa Smotrilu. 

 

K bodu č. 2: Zloženie sľubu poslankyne obecného zastupiteľstva 

 

Z dôvodu vzdania sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva pána Jozefa Brajera bola 

vyzvaná ďalšia v poradí, ktorá získala najväčší počet hlasov pri voľbách do obecného 

zastupiteľstva, a to pani Zuzana Farkašovská,  s počtom hlasov 134 ako nezávislá kandidátka, 

ktorá mandát prijala a zložila sľub poslankyne obecného zastupiteľstva. Starostka jej 



odovzdala Osvedčenie. Pani poslankyňa sa vzdala poslaneckej odmeny. 

 

K bodu č. 3: Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Starostka obce predložila prítomným na schválenie program zasadnutia obecného 

zastupiteľstva.  

Poslanci program schválili.  

 

Za boli všetci prítomní poslanci v počte 3 

 

 

K bodu č. 4: Prerokovanie a schválenie Štatútu obce  

 

Starostka obce dala na prerokovanie a schválenie Štatút obce. Ing Juraj Kaščák navrhol 

doplniť článok 2. bod 2 o uznesenie, ktorým bol schválený erb obce. V bode 5. článok 11. - 

zmeniť „návrhy na udelenie ceny obce“ zmeniť na „návrhy na udelenie ocenení obce“ 

 

Mgr. Jozef Smotrila dal návrh upraviť vybavovaniu sťažnosti v článku 7. Kontrolór navrhol 

upraviť znenie na „Vybavovanie sťažností upravuje samostatný vnútorný predpis a hlavný 

kontrolór vedie evidenciu sťažností a petícii“ 

 

Obecné zastupiteľstvo sa zhodlo na tom, že po úpravách a doplnení pripomienok schválilo 

Štatút obce 

 

Za boli všetci prítomní poslanci v počte 3 

 

  

K bodu č. 5: Schválenie prílohy č. 4 k VZN 2/2017 o určení výšky dotácie na prevádzku 

                    a mzdy na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení na území obce Matejovce 

                    nad Hornádom na rok 2023 

  

 

Starostka obce predložila prítomným na schválenie návrh prílohy č. 4 k VZN 2/2017 o určení 

výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení na území obce 

Matejovce nad Hornádom na rok 2023 a informovala o tom, že na obec neboli doručené 

žiadne pripomienky. Návrh prílohy poslanci schválili. 

 

Za boli všetci prítomní poslanci v počte 3 

 

 

K bodu č. 6: Schválenie zámeru prenájmu nehnuteľného majetku obce Matejovce nad 

                      Hornádom  

 

 

Starostka obce predložila prítomným na schválenie zámer prenájmu nehnuteľného majetku 

obce Matejovce nad Hornádom. Zámer sa týka prenájmu strechy na hasičskej zbrojnici 

z dôvodu umiestnenia antén a vysielačov, ktoré umožňujú lepšie pokrytie internetovej siete 

a signál v obci. Prevádzkovateľom internetu je spoločnosť RUPKKI s.r.o., ktorá poskytne 



obci bezplatné pripojenie na internet verejných budov v obci.  Spotreba el. energie bude raz 

ročne vyúčtovaná podľa skutočného odberu na základe podružného merania, ktoré si na 

vlastné náklady nainštaluje nájomca. V súvislosti s týmto pripojením informovala starostka 

prítomných o havarijnom stave rozvodov na OÚ, ktoré bolo zistené pri inštalácii novej 

darovanej výpočtovej techniky od Dcomu . Prenájom poslanci schválili.  

                       

Za boli všetci prítomní poslanci v počte 3 

 

 

K bodu č. 7: Prerokovanie žiadosti o mimoriadnu dotáciu pre OZ DHZ Matejovce nad  

                      Hornádom  

 

 

Starostka obce informovala poslancov o doručenej žiadosti o mimoriadnu dotáciu od OZ 

DHZ Matejovce nad Hornádom z dôvodu doúčtovania dotácie 500,00 EUR za poskytnutie 

stravy z 20.08.2023 – slávnostný obed pri príležitosti 120. výročia založenia DHZ 

s medzinárodnou účasťou. 

 

Poslanci sa zhodli na tom, že žiadosti nevyhovejú, nakoľko nesúvisí priamo s organizáciou 

a činnosťou OZ DHZ, a neschvália mimoriadnu dotáciu pre OZ DHZ Matejovce nad 

Hornádom.  

 

Kontrolór obce odporúčal prepracovať VZN o dotáciách. 

 

Proti schváleniu dotácie boli všetci prítomní poslanci v počte 3 

 

 

K bodu č. 8: Správa o stave a úrovni vybavovania sťažností a petícií za rok 2022 

 

Starostka obce odovzdala slovo hlavnému kontrolórovi, ktorý predložil správu o stave 

a úrovni vybavovania sťažností a petícií za rok 2022. Informoval obecné zastupiteľstvo, že 

v roku 2022 nebola na obecný úrad doručená a zaevidovaná žiadna písomná sťažnosť. Bola 

doručená jedna petícia predmetom ktorej bolo zachovanie školského dvora pri MŠ a ZŠ. 

Uvedenú petíciu prerokovalo obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí 18.02.2022, ktoré 

svojím uznesením zobralo túto petíciu na vedomie a nevyhovelo jej s tým, že trvá na 

schválenom zámere výkupu pozemkov súvisiacich s realizáciou výstavby miestnej 

komunikácie. Obec zverejnila výsledok vybavenej petície na svojom webovom sídle 

v zákonnej lehote. Ďalej informoval o tom, že obec dodržala zákonné normy a neporušila 

VZN ani vnútorné predpisy obce.  

 

Kontrolór požiadal prítomných, aby zobrali na vedomie túto správu. 

 

Za boli všetci prítomní poslanci v počte 3 

 

 

 

K bodu č. 9: Delegovanie člena do rady školy 

 

Z dôvodu vzdania sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva pána Jozefa Brajera, ktorý 

bol členom Rady Materskej školy, bolo potrebné delegovať nového člena do Rady Materskej 



školy. Delegovaná bola Zuzana Farkašovská, ktorá súhlasila s tým, že sa stane členkou Rady 

školy. 

 

 

Za boli všetci prítomní poslanci v počte 3 

 

 

K bodu č. 10: Prerokovanie zmien a pozícii v zriadených komisiách 

 

Z dôvodu, že bývalý poslanec Jozef Brajer bol predsedom stavebnej komisie a životného 

prostredia, starostka obce dala na prerokovanie zmenu v zriadených komisiách. Ing. Juraj 

Kaščák navrhol, aby sa tento bod prerokoval až na ďalšom zastupiteľstve za účasti všetkých 

poslancov. 

 

Za boli všetci prítomní poslanci v počte 3 

 

 

K bodu č. 11: Rôzne 

 

Starostka obce pripomenula blížiace sa podujatia v mesiaci október,  a to vysvätenie prameňa 

pri príležitosti 50. výročia vodovodu a kultúrne podujatie pri príležitosti Dni úcty k starším. 

Požiadala poslancov o súčinnosť a spoluprácu. Ďalej informovala o pridelení dotácie 

v hodnote 1 500 EUR na projekt Kamienkovo, ktorý sa bude v prvej fáze zameriavať na 

rekonštrukciu altánku. Informovala tiež o prácach na dokončení projektu živý dvor, a o tom, 

že je potrebné stihnúť zabezpečiť pivnicu na zimu, preto sa formou brigády uskutoční 

betónovanie a spevnenie základov. Formou sponzorstva sa podarí dať pivnicu aj pod strechu. 

V diskusii následne vystúpila pani Rumančíková, ktorá žiada obec, aby vyriešila 

a sprístupnila cestu pod Námeškou, nakoľko sa občania nevedia dostať na svoje pozemky. 

Problémom je súkromné vlastníctvo parciel a ich oplotenie. Obec prisľúbila, že sa pokúsi 

problém riešiť a dohodne stretnutie s vlastníkmi. Pani Červeňová predložila pripomienky 

týkajúce sa nesúhlasu s preháňaním oviec a kráv cez obec. Pani Kočišová informovala o 

potrebe riešiť nový kríž a jeho okolie na cintoríne. 

 

 

K bodu č. 12: Záver 

   

Pani starostka poďakovala prítomným za účasť. 

 

 

Zapisovateľka: Dana Gulovičová                            Starostka obce: Mgr. Ivana Hrebenárová 

 

 

Overovatelia zápisnice: Ing. Juraj Kaščák  a Jozef Smotrila 

 

 

V Matejovciach nad Hornádom,  04.10.2023 


